
 
 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 10.08.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: tablicy informacji pasażerskiej na przystanku (1792) Limanowskiego-Bałucki Rynek.  

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 20.07.2020 r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDIT-DL.054.101.2020 z dnia 30.07.2020 r. zwracam się z 
pytaniem o to kiedy będzie sprawna uszkodzona tablica informacji pasażerskiej na przystanku (1792) 
Limanowskiego-Bałucki Rynek? Upłynął rok, a tablica nie działa. Czy procedury związane z 
uzyskaniem odszkodowania nadal trwają?  

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek



 

 


